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Képviselő-testületének 
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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2018. június 21-ei, 

munkaterv szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Hezler Gabriella, Süli 

Ildikó és Torma Lajos bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Módi Miklós és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 7 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Elmondta, hogy a meghívóban 3. napirendi 

pontként, zárt ülésként szerepel az „Oroszlányban működő gyermekorvosok feladatellátásának 

támogatás”, melyet nyílt ülés keretében javasolt tárgyalni.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

108/2018. (VI.21.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2018. 

június 21-ei munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  
Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2018. június 26-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Időskorúak szolgáltatási igényeinek felmérése 

3. Oroszlányban működő gyermek háziorvosok feladatellátásának támogatása  
 

Zárt ülés: 

4. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. június 26-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 
 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

dr. Mátics István elnök ismertette az anyag 5. pontját. A korábbiakkal ellentétben a helyettes orvosok 

nem vállalták a körzet működtetését vállalkozásuk keretében. A közfeladat ellátásáról a városnak kell 

gondoskodnia. Ez megegyezik az összes községben működő formával, ahol közalkalmazottal láttatják 

el a feladatot. Az orvosokkal és az asszisztenssel a városnak közvetlenül kell szerződnie, így formailag 

csak közalkalmazottal lehet az asszisztensi állást betölteni. Ehhez képviselő-testületi állásfoglalás 

szükséges. Az önkormányzati bértábla szerint lenne megállapítva az asszisztens tárgyhavi illetménye, 

illetve az asszisztensi pótlék. Az előző asszisztensnő nem vállalta a további munkát, ezért az 

előterjesztés alapján Lendvai Róbertné kerülne 2018. július 1. napjától határozatlan időre 

foglalkoztatásra. 

 

Lendvai Róbertné röviden bemutatkozott a bizottságnak.  

 

dr. Mátics István elnök kérte szavazzanak arról, hogy támogatják Lendvai Róbertné kinevezését.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

109/2018. (VI.21.) ESZB határozata 

a X. felnőtt háziorvosi körzetben az általános asszisztensi feladatok ellátását végző személy 

kinevezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolja 2018. július 1-jétől kinevezni Lendvai Róbertnét a X. felnőtt háziorvosi körzetben az 

általános asszisztensi feladatok ellátására.  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

dr. Mátics István elnök ismertette az anyag 1., 3., és 8. pontját.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető a 8. ponttal kapcsolatban elmondta, hogy szeptember 1-jétől 

minden járási központnak biztosítani kell az óvodai és iskolai szociális segítő tevékenységet, viszont a 

finanszírozásáról a miniszter augusztus 15-ig dönt. Ezért az a javaslat hogy a testület a szeptemberi 

ülésen döntsön arról, hogy a feladatellátáshoz létszámot biztosítson, mikor már a konkrét összeg 

ismert. Ekkor módosítani kell a Család- és Gyermekjóléti Központ szakmai programját és az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat SZMSZ-ét is.  

 

dr. Mátics István elnök ismertette az anyag 11. pontját. Kérése az volt, hogy minden képviselőnek 

küldjenek meghívót a bejárásra, ne csak a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjainak, 

hogy személyesen is megismerhessék az eljárást. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy tavaly is voltak bejáráson, a fejlesztéseket és az 

esetleges káros anyagok elvezetését is bemutatták.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy monitoring rendszer van kialakítva. Egyetértett elnök 

úrral abban, hogy minden képviselő kapjon meghívót. A cég a probléma megoldására törekedett, 

melyet sikerült is rendbe tenni. dr. Mátics István elnök kérdésére elmondta, hogy a cég 

hulladékártalmatlanítási tevékenységet folytat, a meder kialakítását végezték most el a technológia 

újraindításához. A Dobai kúttól visszább van a telep, ahol a meder részt kialakították.  
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Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB ülésen Székely Antal képviselő úr 

fényképeket mutatott be, ahol úgy látható, mintha olajos sávok lennének a meddőhányónál, ezért egy 

újabb bejárást indítványozott. Egy újabb bejárás következik, oda kellene a képviselőknek kimennie.  

 

dr. Mátics István elnök nyomatékkal felhívta a figyelmet, hogy ez az Egészségügyi és Szociális 

Bizottságra is tartozik, ezért a bizottság ebben a vizsgálatban részt kíván venni.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

110/2018. (VI.21.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 
 

A 2018. évi költségvetés – 2/2018. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a 2018. évi költségvetésben át kell vezetniük a már 

elfogadott döntéseket, módosításokat.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

111/2018. (VI.21.) ESZB határozata 

 „A 2018. évi költségvetés – 2/2018. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2018. évi költségvetés – 2/2018. (II.14.) 

önkormányzati rendelet - módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

Oroszlány város szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy 2 évente minden települési önkormányzatnak 

felül kell vizsgálni a szolgáltatástervezési koncepcióját. A szempontokat az 1/2000. (I. 7.) SZCSM 

rendelet határozza meg. Az anyag azokat az adatokat tartalmazza, amit a jogszabály előír. Véleménye 

szerint vannak az anyagban olyan felvetések, amit érdemes lenne átgondolni. A járási hivatal 

támogatja és szükségesnek ítéli a jövőbeni fejlesztési célok meghatározását segítő átfogó helyzet-, és 

szükségletfelmérés elkészítését. 
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Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

112/2018. (VI.21.) ESZB határozata 

az „Oroszlány város szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány város szolgáltatástervezési 

koncepciójának felülvizsgálata” című előterjesztést.  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

 

Közterület elnevezése 

 

dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  Ez az előterjesztés minden bizottsági ülésen vitát 

okozott, egyértelmű támogatást nem élvezett.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag véleménye az volt, hogy a tér Arany János tér kellene, hogy 

legyen, ha már át akarják nevezni. A szakrendelő intézet előtti parkban el lehetne helyezni a szobrot, 

az egy méltó hely lenne a számára.  

 

dr. Mátics István elnök a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság ülésén javasolta, hogy Szent 

Istvánról parkot nevezzenek el a szakrendelő előtt.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, ezt meg kell vizsgálni, ugyanis a területet is átvette az 

Állam a szakrendelővel együtt. 

  

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztés elfogadásáról. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 2 nem szavazattal 

és 3 tartózkodással nem fogadta el és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

113/2018. (VI.21.) ESZB határozata 

a „Közterület elnevezése” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága nem 

javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek a „Közterület elnevezése” című előterjesztést.  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 
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Döntés az oroszlányi Hamvas Béla Gimnázium fejlesztési támogatásáról 

 

dr. Mátics István elnök tájékoztatásként elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 

nem támogatta az előterjesztést. Indokként további egyeztetést kért. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság is úgy 

foglalt állást, hogy vagy a KLIK-től, vagy a gimnáziumtól adjon valaki tájékoztatást a pályázattal 

kapcsolatban.  

 
 

2. NAPIRENDI PONT:  Az Oroszlányban élő 60 év feletti korosztály szolgáltatási igényeinek 

felmérése  
 

dr. Mátics István elnök ismertette a helyben kiosztott anyagot.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag felhívta a figyelmet arra, hogy a kérdőívben még mindig szerepel a 

jövedelemhatár, korábban arról volt szó, hogy a jövedelemre nem tesznek fel kérdést. 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy megvitatták ennek kérdését, komoly értéke van annak is, 

hogyha van rá válasz, vagy nincs. Ennek az értékelés szempontjából fontos szerepe van. Azért is 

fontos, mert így összehasonlítható a korábbi felméréssel.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

114/2018. (VI.21.) ESZB határozata 

„Az Oroszlányban élő 60 év feletti korosztály szolgáltatási igényeinek felméréséről” 

című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányban élő 60 év feletti korosztály 

szolgáltatási igényeinek felméréséről” című előterjesztést.  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT:  Az Oroszlányban működő házi gyermekorvosok feladatellátásnak 

támogatása 

 

dr. Mátics István elnök ismertette az előzményeket. A felmerült problémák megoldására született az 

anyagban felvázolt javaslat. A támogatás a fizetendő iparűzési adót korrigálja, továbbá fél éven 

keresztül havi korrekciót jelent a helyettesített körzetnél, és továbbá támogatást nyújt Gieszer 

doktornőnek is, aki nem helyettesít, de több betege van, mint a másik két gyermekorvosnak.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

115/2018. (VI.21.) ESZB határozata 

„Az Oroszlányban működő házi gyermekorvosok feladatellátásnak támogatása” 

című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányban működő házi gyermekorvosok 

feladatellátásnak támogatása” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag tájékoztatást adott a volt Ady mozi épületével kapcsolatos 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsági ülésen elhangzottakról. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető tájékoztatást adott a polgármester illetményével kapcsolatos 

előterjesztésről, amit ma kiküldenek a képviselő-testületnek. 

 

dr. Mátics István elnök a városi kitüntetésekről szóló anyaggal kapcsolatban elmondta, hogy a 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság megvizsgálta, minden kitüntetésre javasolt megfelel a 

rendeletben lévő kritériumoknak, ezért a javaslatok a képviselő-testület elé kerülnek, ott döntenek 

róluk.  

 
További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért 16 óra 1 perckor a bizottság nyílt ülését bezárta és zárt 

ülést rendelt el.  

 

K.m.f. 

 

 

 

 dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


